
 
ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 11 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2015 m. gruodžio 18 d. Nr. T2-11 

Šilalė 

 

Posėdis įvyko 2015-12-18 14.00 val. 

Posėdžio pirmininkas – Jonas Gudauskas. 

Posėdžio sekretorė – Raimonda Dambrauskienė. 

 

Į Šilalės rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 23 Tarybos 

nariai (sąrašas pridedamas). 

Nedalyvavo: Genovaitė Damulienė, Jonas Šedbaras (dėl pateisinamų priežasčių).  

Posėdyje dalyvavo: 21 kviestasis asmuo (sąrašas pridedamas), Vyriausybės atstovė 

Irena Ričkuvienė. 

Pasveikinti: Justas Košys „Padėkos lašu“ ir naujai kadencijai išrinkta Vyriausybės 

atstovė Irena Ričkuvienė. 

Tarybos nariams vienbalsiai pritarus (už-23), Savivaldybės tarybos 11 posėdis pradėtas. 

Posėdžio pirmininkui Jonui Gudauskui pasiūlius, vienbalsiai (už-23) išrinkti balsų 

skaičiuotojai: Henrikas Girčys, Vytautas Jucius, Loreta Kalnikaitė. Pirmininkė – Loreta Kalnikaitė. 

Posėdžio pirmininkas Jonas Gudauskas priminė, kad Tarybos posėdyje bus balsuojama 

elektronine balsavimo sistema arba rankos pakėlimu. 

Posėdžio pirmininkas Jonas Gudauskas sakė, kad darbotvarkė Tarybos nariams 

pateikta.  

Posėdžio pirmininkas informavo apie pakeitimus:  

18 klausimo pavadinimas patikslintas. Dėl maitinimo, medikamentų, aprangos ir 

patalynės piniginių išlaidų normų 2016 metams Šilalės rajono savivaldybės Pajūrio vaikų globos 

namuose nustatymo. Pranešėja Danguolė Račkauskienė. 

19 klausimo pavadinimas patikslintas. Dėl maitinimo, medikamentų, aprangos ir 

patalynės piniginių išlaidų normų 2016 metams Šilalės rajono socialinių paslaugų namuose 

nustatymo. Pranešėja Danguolė Račkauskienė. 

Posėdžio pirmininkas siūlė į darbotvarkę įtraukti 2 papildomus klausimus: 1 papildomas. 

„Dėl Nerijaus Jocio paskyrimo į Šilalės r. Žadeikių pagrindinės mokyklos direktoriaus 

pareigas.“. Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.; 2 papildomas. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 

2012 m. kovo 1 d. sprendimo Nr. T1-41 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės vietinės rinkliavos už 

komunalinių atliekų surinkimą iš atliekų turėtojų ir atliekų tvarkymą“ pakeitimo. Pranešėja 

Reimunda Kibelienė. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už papildomų klausimų įtraukimą į darbotvarkę. 

Papildomų klausimų įtraukimui į darbotvarkę pritarta vienbalsiai (už-23). 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už visą darbotvarkę su pakeitimais. 

Visai darbotvarkei su pakeitimais pritarta vienbalsiai (už-23). 

Posėdžio pirmininkas priminė Reglamentą. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. vasario 19 d. sprendimo Nr. T1-17 

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2015 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo. 
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2. Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2016-2018 metų biudžeto programų sąrašo 

patvirtinimo. 

3. Dėl Šilalės rajono savivaldybės  tarybos 2015 m. gegužės 28 d. sprendimo Nr. T1-

123 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2015 metų privatizavimo fondo lėšų naudojimo sąmatos 

patvirtinimo“ pakeitimo. 

4. Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2016 metų viešųjų darbų programos patvirtinimo. 

5. Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2016 metų viešųjų darbų sąrašo patvirtinimo. 

6. Dėl Valstybės tarnautojų vertinimo komisijos sudarymo. 

7. Dėl pritarimo bendradarbiavimo sutarties projektui. 

8. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Pajūrio seniūnijos gatvių geografinių charakteristikų 

pakeitimo, gatvės pavadinimo suteikimo ir gatvės panaikinimo. 

9. Dėl valstybinės žemės sklypo įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus. 

10. Dėl sutikimo perimti valstybės turtą savivaldybės nuosavybėn. 

11. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2010 m. gruodžio 28 d. sprendimo Nr. T1-

316 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės verslo plėtros programos patvirtinimo“ pakeitimo. 

12. Dėl gatvės įregistravimo. 

13. Dėl tarnybinių gyvenamųjų patalpų nuomos. 

14. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. rugpjūčio 27 d. sprendimo Nr. T1-

211 „Dėl Parduodamų Šilalės rajono savivaldybės būstų ir pagalbinio ūkio paskirties pastatų 

sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

15. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. kovo 27 d. sprendimo Nr. T1-70 

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo 

dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo. 

16. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2007 m. gruodžio 20 d. sprendimo Nr. T1-

309 „Dėl Šilalės rajono gyventojams  teikiamų paslaugų gerinimo bei atliekų tvarkymo 

programos“ pakeitimo. 

17. Dėl uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės vandenys“ geriamojo vandens tiekimo ir 

nuotekų tvarkymo paslaugų bazinių kainų nustatymo. 

18. Dėl maitinimo, medikamentų, aprangos ir patalynės piniginių išlaidų normų 2016 

metams Šilalės rajono savivaldybės Pajūrio vaikų globos namuose nustatymo. 

19. Dėl maitinimo, medikamentų, aprangos ir patalynės piniginių išlaidų normų 2016 

metams Šilalės rajono socialinių paslaugų namuose nustatymo. 

20. Dėl Šilalės rajono socialinių paslaugų namuose teikiamų socialinės globos paslaugų 

kainos tvirtinimo. 

21. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2011 m. kovo 31 d. sprendimo Nr. T1-30 

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės saugomų gamtos paveldo objektų sąrašo tvirtinimo“ pakeitimo. 

22. Dėl Šilalės rajono sveikatos priežiūros paslaugų prieinamumo gerinimo ir teikiamų 

sveikatos priežiūros paslaugų modernizavimo rėmimo programos patvirtinimo. 

23. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2007 m. lapkričio 29 d. sprendimo Nr. T1-

294 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro direktoriaus pareiginių 

nuostatų patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios. 

24. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2011 m. birželio 30 d. sprendimo Nr. T1-

231 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro nuostatų patvirtinimo“ 

pakeitimo. 

 

1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. vasario 19 d. sprendimo 

Nr. T1-17 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2015 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą su pakeitimu Upynos 

seniūnijai sumažinant 313 Eur valstybinėms (perduotoms savivaldybei) funkcijoms atlikti ir 

prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kiek trūksta pinigų algoms. 

D. Vėlavičiutė sakė, kad reikalinga 42000 Eur. 

T. Bartkus domėjosi apie lėšų perkėlimą į kitas prekes. 
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D. Vėlavičiutė informavo apie lėšų perkėlimą. 

J. Gudauskas informavo apie deleguotų lėšų perkėlimą. 

T. Bartkus pasisakė apie lėšų perkėlimą. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

Posėdžio pirmininkas informavo, kad Tarybos nariams išdalinta informacija apie 

Šilalės rajono savivaldybės 2015 metų biudžeto pajamų vykdymą (pridedama). 

 

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės 2016-2018 metų biudžeto programų 

sąrašo patvirtinimas. 

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-24), pridedamas. 

 

3. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės  tarybos 2015 m. gegužės 28 d. 

sprendimo Nr. T1-123 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2015 metų privatizavimo fondo lėšų 

naudojimo sąmatos patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus domėjosi apie gautas pajamas. 

D. Vėlavičiutė informavo apie gautas pajamas. 

J. Gudauskas informavo apie Šiauduvos kaime buvusios mokyklos pastatų viešą 

aukcioną. Sakė, kad aukcionas paskelbtas naujai. 

T. Bartkus klausė, kas atsakys, kad viešas aukcionas skelbiamas naujai. 

R. Vaitiekus informavo apie Šiauduvos kaime esančių pastatų viešą aukcioną. 

T. Bartkus klausė, ar viešo aukciono laimėtojas nepareiškė pretenzijų. 

R. Vaitiekus sakė, kad šiuo metu nėra pateikta pretenzijų, kad nebuvo notariškai galima 

patvirtinti pirkimo – pardavimo sutarties. 

T. Bartkus pasisakė apie viešo aukciono organizavimą. 

J. Gudauskas sakė, kad apie viešo aukciono organizavimo klaidas yra aiškinamasi. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 2. 

 

4. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės 2016 metų viešųjų darbų programos 

patvirtinimas. 

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

5. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės 2016 metų viešųjų darbų sąrašo 

patvirtinimas. 

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

6. SVARSTYTA. Valstybės tarnautojų vertinimo komisijos sudarymas. 

Pranešėja Vilma Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

 



4 

 

7. SVARSTYTA. Pritarimas bendradarbiavimo sutarties projektui. 

Pranešėjas Faustas Sragauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

8. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Pajūrio seniūnijos gatvių geografinių 

charakteristikų pakeitimas, gatvės pavadinimo suteikimas ir gatvės panaikinimas. 

Pranešėjas Faustas Sragauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

9. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypo įrašymas į neprivatizuojamų žemių planus. 

Pranešėjas Faustas Sragauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Informavo, kad į Tarybos posėdį atvyko žmonės, norintys privatizuoti vandens telkinį. 

J. Gudauskas informavo, kodėl parengtas Tarybos sprendimo projektas. 

F. Sragauskas sakė, kad Kaltinėnų seniūnas pritaria, kad vandens telkinys būtų įrašytas 

į neprivatizuojamus žemių planus. 

A. Jankauskas informavo, kodėl norima vandens telkinį privatizuoti. 

V. Jasevičius klausė, kas nori privatizuoti vandens telkinį. 

A. Jankauskas sakė, kad privatizuoti nori jo brolis. 

I. Jankauskienė pasisakė, kodėl jie nori privatizuoti. 

A. Budrikienė sakė, kad vandens telkinį nebus galima privatizuoti. 

Tarybos nariai diskutavo apie žemės sklypą, kurį planuoja įtraukti į neprivatizuojamų 

žemių planus. 

A. Meiženis siūlė šiuo metu nepritarti parengtam sprendimo projektui. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas nepriimtas balsų dauguma. 

BALSAVO: UŽ – 6, PRIEŠ – 2, NEBALSAVO – 15. 

 

10. SVARSTYTA. Sutikimas perimti valstybės turtą savivaldybės nuosavybėn. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

11. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2010 m. gruodžio 28 d. 

sprendimo Nr. T1-316 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės verslo plėtros programos patvirtinimo“ 

pakeitimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kas buvo atlikta už skirtas lėšas. 

R. Kibelienė informavo, kad lėšos buvo skirtos paremti verslininkus. 

T. Bartkus klausė, ką verslininkai pirko iš gautų lėšų. 

R. Kibelienė informavo apie pirktas prekes. Lėšos skirtos daugiau kaip 20 verslininkų. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

12. SVARSTYTA. Gatvės įregistravimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

Alfonsas Motuzas išėjo iš posėdžių salės. 
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13. SVARSTYTA. Tarnybinių gyvenamųjų patalpų nuoma. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, ar yra nustatytas mokestis už tarnybinių patalpų nuomą. 

R. Kibelienė sakė, kad yra nustatyta. 

T. Bartkus klausė, kokio dydžio yra nuomos mokestis. 

R. Kibelienė sakė, kad nuomos mokestis nustatytas Tarybos sprendimu. 

A. Meiženis klausė, ar nėra kitų norinčių nuomotis tarnybinį butą. 

R. Kibelienė sakė, kad nėra prieštaraujančių, kad moteris su vaikais gyventų 

tarnybiniame bute. 

T. Bartkus klausė, ar Kvėdarnoje nėra tarnybinio buto. 

R. Kibelienė sakė, kad Kvėdarnoje yra vienas tarnybinis butas. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 

 

14. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. rugpjūčio 27 d. 

sprendimo Nr. T1-211 „Dėl Parduodamų Šilalės rajono savivaldybės būstų ir pagalbinio ūkio 

paskirties pastatų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, ar pirkėjo nėra įtrauktam būstui į sąrašus. 

R. Kibelienė sakė, kad pirkėjas nesikeičia, o keičiasi tik nuomininkas. 

T. Bartkus klausė, ar bus reikalingas turto vertinimas. 

R. Kibelienė sakė, kad bus reikalingas vertinimas. 

A. Meiženis klausė, ar visose sprendimo projekte minėtose patalpose gyvena žmonės. 

R. Kibelienė sakė, kad gyvena. 

H. Girčys klausė, kas moka už turto vertinimą. 

R. Vaitiekus informavo apie turto vertinimo paslaugos apmokėjimą. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

15. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. kovo 27 d. sprendimo 

Nr. T1-70 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės 

būsto fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, ar žinoma, kad Socialinės apsaugos ir darbo ministerija pradėjusi 

tyrimą dėl socialinių būstų. 

R. Vaitiekus sakė, kad šiuo metu dar nėra kreiptasi dėl tyrimų. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 

 

16. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2007 m. gruodžio 20 d. 

sprendimo Nr. T1-309 „Dėl Šilalės rajono gyventojams teikiamų paslaugų gerinimo bei atliekų 

tvarkymo programos“ pakeitimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

Alfonsas Motuzas grįžo į posėdžių salę. 
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17. SVARSTYTA. Uždarosios akcinės bendrovės „Šilalės vandenys“ geriamojo 

vandens tiekimo ir nuotekų tvarkymo paslaugų bazinių kainų nustatymas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Informavo, kad Tarybai nepritarus šiam sprendimo projektui dėl vandens tiekimo ir nuotekų 

tvarkymo paslaugų bazinių kainų, Valstybinė kainų ir energetikos kontrolės komisija kainas 

nustatys vienašališkai. 

T. Bartkus klausė, kiek padidės paslaugų kaina. 

R. Kibelienė informavo apie kainų pakeitimą. 

T. Bartkus sakė, kad negavo informacijos apie kainas. 

R. Kibelienė sakė, kad informacija apie kainas yra viešai skelbiama Valstybinės kainų 

ir energetikos kontrolės komisijos interneto svetainėje. 

T. Bartkus klausė, kas būtų buvę, jei UAB „Šilalės vandenys“ nebūtų perskaičiavę 

kainas. 

R. Kibelienė informavo, kas būtų jei kainos nebūtų perskaičiuojamos ir neteikiamas 

Tarybai svarstyti. 

A. Meiženis pasitikslino dėl sprendimų pripažinimo netekusiais galios. 

R. Kibelienė informavo apie bazine kainas. 

H. Girčys domėjosi apie abonentinį mokestį. 

R. Kibelienė sakė, kad abonentinis mokestis bus nustatytas kiekvienam apskaitos 

prietaisui. 

E. Auškalnis informavo apie abonentinį mokestį. 

A. Ežerskis domėjosi apie sprendimo projekto 1.9. papunktį. 

E. Auškalnis informavo apie 1.9. papunktį. 

A. Meiženis pasisakė ir siūlė nebalsuoti už parengtą sprendimo projektą. 

J. Gudauskas pasisakė apie sprendimo priėmimą ir siūlė apsispręsti pritarti ar nepritarti 

parengtam sprendimo projektui. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas nepriimtas balsų dauguma. 

BALSAVO: UŽ – 2, PRIEŠ – 8, NEBALSAVO – 12. 

 

18. SVARSTYTA. Maitinimo, medikamentų, aprangos ir patalynės piniginių išlaidų 

normų 2016 metams Šilalės rajono savivaldybės Pajūrio vaikų globos namuose nustatymas. 

Pranešėja Danguolė Račkauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Meiženis pasitikslino apie išlaidų normą patalynės. 

D. Račkauskienė informavo apie patalynės išlaidų normą. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

19. SVARSTYTA. Maitinimo, medikamentų, aprangos ir patalynės piniginių išlaidų 

normų 2016 metams Šilalės rajono socialinių paslaugų namuose nustatymas. 

Pranešėja Danguolė Račkauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Meiženis pasitikslino informaciją apie 1.1.4. papunktį. 

D. Račkauskienė informavo, kas sudaro 1.1.4. papunktį. 

H. Girčys klausė, kodėl išlaidų norma vienam vaikui tokia didelė. 

D. Račkauskienė informavo, kodėl tokia išlaidų norma vienam vaikui. 

T. Bartkus klausė, kaip nustatyta patalynės išlaidų norma. 

D. Račkauskienė sakė, kad Šilalės rajono socialinių paslaugų namai pateikė tokias 

išlaidų normas įvykdę viešuosius pirkimus. 

T. Bartkus klausė, ar gali viena įmonė parduoti įstaigoms tokias pačias patalynes 

skirtingomis kainomis tik vienai brangiau, o kitai pigiau. 

D. Račkauskienė sakė, kad taip negalėtų būti, nes apklausos Pajūrio vaikų globos 

namuose buvo darytos praeitais metais, o Socialinių paslaugų namuose šiais metais. 

T. Bartkus klausė, kokios įmonės teiks prekes. 
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G. Raudonius informavo apie prekių įsigijimą. 

A. Meiženis klausė, kodėl pateiktos kainos skiriasi Pajūrio vaikų globos namuose ir 

Socialinių paslaugų namuose. 

D. Račkauskienė sakė, kad kitais metais kainos gali kisti. 

R. Vaitiekus sakė, kad Pajūrio vaikų globos namuose viešieji pirkimai buvo daryti 

praėjusiais metais, kol buvo valiuta litai, o Socialinių paslaugų namai šiais metais. 

A. Motuzas siūlė 1.1.3. ir 1.1.4. papunkčiuose įrašyti žodį „iki“. 

D. Račkauskienė sakė, kad žodžio „iki“ negalima įrašyti, nes planuojamos lėšos. 

T. Bartkus klausė, ar laimėjusi įmonė nėra ta pati kaip ir Pajūrio vaikų globos namuose. 

G. Raudonius sakė, kad tokios informacijos šiuo metu neturi ir ją turėtų pasitikslinti. 

A. Ežerskis pasisakė apie parengtą sprendimo projektą. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 15, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 8. 

 

20. SVARSTYTA. Šilalės rajono socialinių paslaugų namuose teikiamų socialinės 

globos paslaugų kainos tvirtinimas. 

Pranešėja Danguolė Račkauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas nepriimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

21. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2011 m. kovo 31 d. sprendimo 

Nr. T1-30 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės saugomų gamtos paveldo objektų sąrašo tvirtinimo“ 

pakeitimas. 

Pranešėja Virginija Bukauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

22. SVARSTYTA. Šilalės rajono sveikatos priežiūros paslaugų prieinamumo gerinimo 

ir teikiamų sveikatos priežiūros paslaugų modernizavimo rėmimo programos patvirtinimas. 

Pranešėja Dalė Briedienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

23. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2007 m. lapkričio 29 d. 

sprendimo Nr. T1-294 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro direktoriaus 

pareiginių nuostatų patvirtinimo“ pripažinimas netekusiu galios 

Pranešėja Loreta Petkuvienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

24. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2011 m. birželio 30 d. 

sprendimo Nr. T1-231 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro nuostatų 

patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Loreta Petkuvienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 
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1 papildomas. Nerijaus Jocio paskyrimas į Šilalės r. Žadeikių pagrindinės mokyklos 

direktoriaus pareigas. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kokius darbus žada padaryti mokykloje. 

N. Jocys informavo, kokius darbus žada atlikti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-23), pridedamas. 

 

2 papildomas. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2012 m. kovo 1 d. sprendimo Nr. T1-

41 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės vietinės rinkliavos už komunalinių atliekų surinkimą iš 

atliekų turėtojų ir atliekų tvarkymą“ pakeitimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Meiženis pasisakė apie parengtą sprendimo projektą ir siūlė nepritarti parengtam 

sprendimo projektui. 

J. Gudauskas pasisakė apie parengtą sprendimo projektą. 

V. Noreika informavo apie žaliųjų atliekų išvežimą Šilalės mieste.  

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 3. 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas      Jonas Gudauskas 

 

 

 

Posėdžio sekretorė    Raimonda Dambrauskienė 

 


